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Protokoll fört vid Svenska Glaukomklubbens Årsmöte i Motala 
06 09 22 

 
 

1. Bertil Lindblom hälsade välkommen och öppnade årsmötesförhandlingarna. 
 

2. a) Till mötesordförande valdes Bertil Lindblom.  
b) Till mötessekreterare valdes Christina Lindén. 
c) Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Lennart Bäckman och Margaretha 
Ebbmar. 
 

3. Ordföranden redogjorde i korthet för Svenska Glaukomklubbens verksamhet under 
gångna året, se bilaga 1. 
 

4. Skattmästaren Torgny Lind redogjorde för den aktuella ekonomiska situationen för 
föreningen. Ingående kapital är 131 021 kr. Sex annonsörer på hemsidan har bidragit med 
6 x 15 000, totalt 90 000.  
 

5. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för den gångna verksamhetsperioden. 
 

6. Valdes Christina Lindén till föreningens sekreterare för en period om tre år (2007-2009).  
 

7. Valdes Örjan Wallin (sammankallande), Peter Åsman och Björn Svedbergh till 
valberedning för en period om tre år (2007-2009).   

 
8. Fastställdes årsavgiften för 2007 till 0:-. 

 
9. Övriga frågor: 

• Ordföranden redogjorde för förslag från Anders Heijl om att t.ex. vartannat år, 
i stället för ett rent svenskt glaukomklubbsmöte, organisera ett nordiskt möte. 
För- och nackdelar med detta förslag, liksom att inbjuda våra skandinavisk-
språkiga nordiska kollegor till det svenska mötet, diskuterades. Majoriteten av 
mötesdeltagarna önskade dock att det svenska mötet tills vidare skulle få 
fortsätta i dess nuvarande form. 

 
• Diskuterades former för att göra föreningen mer känd bland kollegor, t.ex. 

genom referat från årsmötet i Ögonblicket. 
 
• Diskuterades årets mötesplats och plats för nästa årsmöte. Ordföranden bad 

också om förslag till nästa mötes program.  
 

 
10. Ordföranden tackade för uppmärksamheten och avslutade årsmötet. 
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Motala 060922 
 
 
 
 
 
Christina Lindén 
Mötessekreterare 
 
 
Justeras: 
 
 
 
 
Margaretha Ebbmar  Lennart Bäckman 
 
 
 
 
 
Addendum: 
Samtliga deltagare under årsmötet 060921-22 har givit sitt medgivande till att de foton som 
tagits under mötet får publiceras på webben.  


